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Dagordning.
Svenska Varpaförbundets ordinarie förbundsmöte, lördagen den 29 mars 2025, klockan 14.00

1. Förbundsmötets öppnande.
2. Fastställande av röstlängd enligt den upprättade röstlängden och upprop av ombud.
3. Fastställande av föredragningslista för mötet.
4. Fråga om mötets behöriga utlysande.
5. Val av mötesordförande.
6. Val av protokollsekreterare för mötet.
7. Val av 2 protokolljusterare för mötet att jämte mötesordföranden justera mötets protokoll,  
 samt erforderligt antal rösträknare.
8. Behandling av verksamhets - och förvaltningsberättelser:
 a) Förbundsstyrelsens verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret.
 b) Förbundsstyrelsens förvaltningsberättelse för det gångna verksamhetsåret.
 c) Revisorernas berättelse för samma tid.
9. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning.
10. Behandling av:
 a) Förslag till verksamhetsinriktning med ekonomisk plan för kommande verksamhets 
 år.
 b) Frågor gällande fastställande av styrelsens arvoden för kommande verksamhetsår.
 c) Frågor gällande fastställande av föreningarnas medlemsavgift för kommande verk-
samhetsår.
11. Antagande av officiellt kungörelseorgan för förbundet.
12. Val av:
 a) Förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande för en tid av ett år, i tur att   
 avgå Lars Henriksen Göteborg.
 b) Tre styrelseledamöter för en tid av två år, i tur att avgå Margareta Sasse Gråbo,   
Lina Falk Bua, Ylva Mellin Uppsala
 c) En styrelseledamot för en tid av ett år, avgående Lars Håkansson Göteborg.
 d) En suppleant för en tid av två år, i tur att avgå Elin Sjöman Uppsala. 
 e) En suppleant fyllnadsval för en tid av ett år, avgående Henric Lavergren.
13. Val av:
 a) Två revisorer, varav en auktoriserad, för en tid av ett år, i tur att avgå Emma   
 Järlö Visby,  samt lekmannarevisor Bernt Augustsson Visby.
 b) En ersättare för auktioriserad revisor, i tur att avgå Barbro Hallgren Visby.
 c) En ersättare för lekmannarevisor för en tid av ett år, i tur att avgå Johan Lindberg   
 Stockholm.
 d) Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, varav en utses till samman  
 kallande, i tur att avgå 
 Barbro Wettersten Visby sammankallande, Maria Mattsson Sunne, 
 Bernt Augustsson Sundbyberg
14. Beslut om val av ombud och erforderlig ersättare till Riksidrottsmötet 23-25  maj  
 Göteborg.
15. Förbundsmötets avslutning.
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Förbundsmötet 2024

Förbundsordförande Lars Henriksen inledde förbundsmötet. Ordförande pratade om att 
det är viktigt att alla aktiva som  ledare måste med energi och kraftsamlingar flytta fram 
varpans positioner inom rekryteringsarbetet ytterligare, det gäller alla åldrar och inte 
minst på ungdomssidan. Som Lars brukar säga måste vi se möjligheter i stället för svårig-
heter.

Patrik Oscarsson Riksidrottsförbundet Stockholm var inbjuden som mötesordförande att 
leda det fysiska och digitala mötet. 

Förbundsmötet avlöpte smidigt från punkt till punkt.

Styrelsen ser nu ut på följande sätt:
Förbundsordförande Lars Henriksen 
Kassör Lars Håkansson (ledamot)
Vice ordförande Ylva Mellin (ledamot)
Sekreterare Lina Falk (ledamot)
Vice sekreterare Elin Sjöman (suppleant)

Peter Mattsson (ledamot)
Margareta Sasse ( ledamot)
Mikael Nilsson (ledamot)
Henrik Lavergren (suppleant)

Till valberedningen valdes Barbro Wettersten Visby som sammankallande och Maria 
Mattsson Sunne, Bernt Augustsson Visby.

Vi tackade Patrik Oscarsson för bra genomfört förbundsmöte.
Vi avtackade Dan Törnlind för ett bra arbete i styrelsen efter många år.
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Förbundet
Svenska Varpaförbundets tidning ”Nabben” som trycks på Exackta Creative, Hässleholm, 
har under året 2024 utkommit i 4 nummer. ( 1 per kvartal) Manusinlämning sker till Svens-
ka Varpaförbundets kansli varifrån allt material sänds elektroniskt till förlaget.

- Vi har genomfört 3 Svenska Mästerskap tillsammans med andra föreningar. Tillsammans 
har det blivit mycket bra. Varav  två stycken i Stånga och ett i Mora
- Under året har förbundet representerats enligt nedanstående:
- Vid de öppna Svenska Mästerskapen,  samt vid USM, FM i Varpa och hästsko har represen-
terats av Lars Henriksen, Lars Håkansson, Henrik Lavergren, Jan Larsson.  Gotlands Var-
paförbund, Hablingbo IK, Östergarns IK, Garda IK, IF Varpa, Wisby Bollklubb,  Mora HVK  
som medarrangör.
- Stangmalmen är en mycket bra plats för SM varpa och troligvis så kommer det att kastas 
många fler Svenska Mästerskap i varpa där. 2024 var det mycket uppskattat att det åter igen 
blev SM varpa på ”Malmen”. Platsen fyller alla funktioner med mat, toaletter, kastplaner på 
en och samma yta.  
- Vid Riksidrottsforum  i Norrköping Mikael Nilsson
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Svenska Varpaförbundet 2024
Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av:
Ordförande     Lars Henriksen   Göteborg
Vice ordförande    Ylva Mellin    Uppsala
Kassör      Lars Håkansson   Göteborg
Sekreterare     Lina Falk    Bua
Ledamöter     Peter Mattsson   Sunne
      Mikael Nilsson   Visby
      Margareta Sasse   Gråbo
Suppleanter     Henrik Lavergren   Nacka
Suppleant Vice sekreterare   Elin Sjöman    Uppsala

Auktioriserad Revisorer   Emma Järlö (auktoriserad)  Romakloster
Auktioriserad Ersättare   Barbro Halllgren   Visby
Lekmannarevisor    Bernt Augustsson    Sundbyberg
Lekmannaersättare    Johan Lindberg   Årsta

Valberedning     Barbro Wettersten (smk)  Visby
      Maria Mattsson   Sunne
      Bernt Augustsson   Visby
Verkställande utskottet (VU)
Ordförande     Lars Henriksen   Göteborg
Vice Ordförande    Ylva Mellin    Uppsala
Kassör      Lars Håkansson   Göteborg
Sekreterare     Lina Falk    Bua
Adjungerade tjänsteman   Jan Larsson    Visby
Adjungerande  Gotländska idrotterna Mikael Nilsson   Visby
Adjungerande Hästsko   Peter Mattsson   Sunne

Metallvarpa Stenvarpa    Bernt Augustsson   Visby
 
Gotländska Idrotterna & parasport  Mikael Nilsson    Visby
      Elin Sjöman    Uppsala

Hästskovarpa     Peter Mattsson   Sunne
      
      
Sekreta utskottet    Jan Larsson (smk)   Visby
      Lars Henriksen   Göteborg

       
Domaransvarig Metallvarpa   Henrik Lavergren    Nacka

Ungdomsutveckling Göteborgsområdet Margareta Sasse    Gråbo
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Sponsring     Jan Larsson (smk)   Visby
      Lars Henriksen   Göteborg

Redaktionskommitté    Lars Henriksen   Göteborg
      Jan Larsson    Visby

Strategi och visioner    Styrelsen

Pressansvarig     Lars Henriksen   Göteborg

Pilotprojekt      Elin Sjöman    Uppsala
      Ylva Mellin    Uppsala
      Mikael Nilsson   Visby

Bokföringstjänster köps in av   RF-SISU Gotland. 
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Svenska Varpaförbundet
FÖRENINGSSTATISTIK

 
Totalt Med licenser Antal röster vid

Distrikt/Region licenser  årsmötet för 2024

Gotlands Varpaförbund 33 26 354 33

 Alva IK, Ardre IF, Banda VK,

 Burs GoIF, Bäl IF,

 Desideria Skolidrottsförening, 

Eksta IF, Essendon88, Fole IF, Fårö IF,

Föreningen Gutnisk Idrott, Garda IK, ,

Gotlands Bara IF, Gotlands Tofta VK

Hablingbo IK, IF Varpa,Klintehamns IK, 

Lau GoIF, Lokrume IF, Mulde VK, 

När IF, Roma IF, Rone GoIK,

 Rörelsehindrade barn o unga Gotland,

Sanda IF, Stånga IF, Sudrets HC.

Vallstena IF, Wisby BK, Vänge IK, 

Väskinde AIS, Västergarn IK,

 Östergarns IK.

Övriga Sverige 16 15 224 16

Grytgöls IK, Ingmår HVK, Kil HVK, 

Kovlands IF, Landskrona VK, Lima HK,

Mora HK .Postens IF Göteborg,

Stavnäs HK, Södertälje VK, Varbergs VK,

 Vinga IF, VK Björken, VK Kulan, 

Västerås VK., Västra Frölunda VK.

Totalt 2024 49 41 578 49

Jämförelsesiffror:

Totalt år 2023 47 39 564 49

Anslutna föreningar 31/12 – 2024
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Verksamhetsberättelse Svenska hästskovarpaförbundet 2024

Verksamhetsåret inleddes med årsmöte den 14 mars med 11 deltagare från 6 klubbar. Några deltog fysiskt 
på plats i Östanbjörke bygdegård och några på länk utspridda över landet.

Under året har vi därefter haft 7 protokollförda styrelsemöten inklusive konstituerande möte som genom-
fördes direkt efter årsmötet. SM genomfördes 19-21 juli i Mora. Mora Hästskokastarklubb och Svenska 
Hästskokastarförbundet tillsammans med Svenska Varpaförbundet stod som arrangörer för SM. Flera 
andra föreningar varockså delaktiga i arrangemanget med olika former av insatser. 
Mora HK som arrangör var en stor framgång och ett lyft för SM. Bra förarbete och arrangemang och dess-
utom en gedigen insats för marknadsföring genom att få sponsorer till ett prisbord med ett aktingsfullt 
värde och samarbete med ett 60- tal företag. 
SM genomfördes med 15 damer, 36 herrar och 4 oldboys i grenarna Par poäng, Två skor, Grus och Gräs. 

DistansCupen har genomförts jämna veckor mellan vecka 17 och 38.  Vi har haft 85 deltagare i DistansCu-
pen fördelade enligt  följande: 34 herrar,17 damer, 27 nybörjare och 7 oldboys. DistanCupen startade som 
en serie under pandemin och har sedan fortsatt jämsides med huvudserien och som utgörs av Västsvenska 
serien. DistansCupen har blivit administrativt tungt med rapportering från klubbarna som haltar och även 
vissa klubbar som har lagt ner medverkan i DistansCupen. Utvärdering av DistansCupen har visat på ett vi-
kande  intresse och önskan om att ge större uppmärksamhet till Västsvenska serien. För kommande säsong 
läggs DistansCupen på is till fördel för huvudserien.

Västsvenska serien har genomförts under säsongen från maj till september. Tävlingarna har genomförts vid 
tävlingshelger med tävling lördag och söndag hos två närliggande föreningar. Några tävlingar har genom-
förts enligt tidigare modell med tävling en dag under en helg. Upplägget med dubbeltävling har utvärderats 
och förslag är att de kommer att behållas vid några tillfällen under kommande säsong men ett antal singel-
tävlingar utökas för att ge en valfrihet för varje kastare. 
12 damer och 38 herrar deltog i Västsvenska serien under säsongen 2024.
Aktiviteter för att locka fler kastare har genomförts vid ett antal tillfällen i olika föreningar. Några exem-
pel: Kil har haft pröva på aktivitet med Kils kommun och Studieförbundet Vuxenskolan på Frykstahöjden. 
Stavnäs har haft öppen pröva på aktivitet vid Paradisstadion. Ingmår har haft pröva påför funktionsnedsat-
ta inom Afasiföreningen i Karlstad. Mora har i samband med SM vid skidstationen i Mora haft öppna banor 
för pröva på och även genomfört öppen kastning i Vinäs.

Folke Dahlberg deltar i Varpaförbundets utveecklingsgrupp för Mora HK men med en övergripande tanke 
för Hästskokastarförbundet. Folke har också skapat en grupp tillsammans med två personer för utveckling 
och framtidsfrågor inom hästskovarpaförbundet. 

En projketansökan har lämnats och beviljats av Svenska Varpaförbundet. Projektets syfte är att marknads-
föra hästskovarpan som idrott och göra det enkelt för föreningarna att visa upp idrotten.

En släpvagn med material för tävlingsverksamhet och uppvisning har köpts in i projektet. En arbetsgrupp 
har tagit fram en ny logotyp som modern och intressant. Släpvagnen och utrustning kommer innan nästa 
säsong att förses med logga för Hästskovarpaförbundet och Svenska Varpaförbundet.

Styrelseutvecklingsdagar har i samverkan med SISU - idrottsutbildarna och Studieförbundet Vuxenskolan 
genomförts 16-17 november. Syftet med dagarna var att utveckla styrelsearbetet genom utbildning om sty-
relsens olika roller. Även framtidsgruppen deltog för att tillsammans med styrelsen lyfta framtidsfrågor för 
Hästskovarpan.

 Styrelsen i Svenska Hästskovarpaförbundet. 



Sponsring
Under 2024 har vi samarbetat med Sportlotteriet. 
Vi fortsätter under 2025  med våra möten och nya uppslag.
/Jan Larsson, Lars Henriksen

Antidoping
Svenska Varpaförbundet har under året tagit del av information från Antidopingen.
Vid SM tävlingar har det tagits utandningstester för alkohol och de har varit negativa. 
Detta sker slumpmässigt och det är domarna för respektive tävling som både lottar fram vilka som skall 
testas och genomför testerna.
Vill passa på att påminna alla ledare och enskilda kastare att det är deras ansvar att ha koll på vad man får 
ta för mediciner och vilka man måste söka dispens för.
Se på hemsidan www.antidoping.se vad som gäller.
/Jan Larsson

Sekreta utskottet

Uppvaktning av Stor grabb nummer 40 Annika Broberg, utmärkelsen togs under SM varpa 2024. Utdelning  
sker på SM varpa 2025. 
Gällande stor grabb som är Svenska Varpaförbundets högsta utmärkelse för idrottsprestationer. 
Innehavaren är berättigad till fri licens på livstid. 

   

Verksamhetsberättelse projekt Fler aktiva kastare.

Under 2024 startade arbetet med att ta fram ett projekt för att få fram fler aktiva utävare inom våra tre 
idrottsgrener. Bakgrunden till detta var att antalet kastare och utövare har misnkat under många år samt 
att vi sett att sporterna inte kunnat återhämta sig efter coviduppehållet.
En projketgrupp från Svenska Varpaförbundet bestående av Mikael Nilsson, Ylva Mellin, och Elin Sjöman 
har därför skissat fram en projektplan. Projektet är tänkt att genomföras i samarbete med förbundets 
föreningar eftersom det är där verksamheten och erfarenheten finns. För att säkerställa detta har samtliga 
föreningar bkudits intill två ”spånarmöten” där vi samtalade om vilka utmaningar föreningarna står inför 
samt vad vi bör satsa på i ett sådant här projekt. Mötena kom fram till att vi måste jobba med att synas samt 
rekrytering. På mötena deltog representanter från 7 olika föreningar samt Gotlands Varpaförbund.
En projektplan kommer att läggas fram till styrelsemötet i mars. Om den godkänns startar projektet under 
våren 2025 och beräknas pågå i tre år.
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Gotländska Idrotter.
Gotländsk idrott ser en vändning och har utvecklats positivt under året. 
Pärkspel som haft en drastisk minskning har börjat sin återhämtning det visar sig genom att våra tävlingar 
i pärk börjar återgå till normala former. Ungdomslaiken 1 juni, Majpärken 25 maj, Junipärk 8 juni, Augus-
tipärken 12 augusti hade ett normalt antal lag. Pärklägret i samarbete med Östergarn IF 17-19 maj hade 
ökat antal deltagande och så tillkom Dagläger i pärk i samarbete med Essendonn den 13-14 juni i Visby. 
VM i bakpärk 29/6 i När och Frampärks VM 7/7 i Burs hade bra tävlingar. 

Stångaspelen 100 års jubilerade, tävlingen var under 5 dagar den 10-14 juli. Jubileumsboken skriven av 
Bertil Westberg hade boksläpp. Föreläsningar vid ”Otendag” hölls i pärkens historia av Isak Lidström från 
Stockholms universitet. 
Nyhet var att Parasport ingår i det ordinarie programmet. Antal lag i pärk börjar återhämta sig till 145 
lag, det långt kvar men den tydliga ökningen inom ungdom är en positiv signal. Gutnisk femkamp, stång-
störtning och arenaidrotterna ser en ökning och hela programmet kunde genomföras särskilt kul är att 
stångstörtning ökar i popularitet. I varpan var även där deltagandet som vanligt men ungdom hade en 
minskning. Kastmarken fick som vanligt beröm. Med ökningen särskilt inom ungdom kommer vi att se ett 
ökning i redovisningen av LOK timmar. 
Mästarmöte i stångstörtning hölls på Lövsta i samarbete med Skördefestivalen den 7 september. 
Arbetet i skolan har varit prioriterat. Samarbete med skolor på Sudret. Skolvecka genomfördes vecka 20 vid 
Solbergaskolan pärk på 23 gymnastiklektioner skapligt väder på Tingshus planen. I samarbete med Rf-Sisu 
har vi ingått i Rörelsesatsningen i Region Gotland, där kan vi nå skolorna på ett bra sätt. Dels skoltid, vid 
fritis och i att erbjuda föreningar samarbeta. Deltagit på Olympic shoolday 18/5 i Hemse. Idrottens dag i 
skolor på Gotland vecka 39. 

Då vi är inne i en omstart behöver ändå pusha föreningar att vara öppna för att ta in nya utövare och öppna 
sin verksamhet, de som jobbar får inte tappa lusten nu. Vårt arbete med att återfå deltagare och att bilda lag 
och nya föreningar måste prioriteras flera år till. Arbetet i skolor och med föreningar att få igång rekryte-
ring behöver ständig näring och nya uppslag. Ungdomar behöver vara prioriterade ännu i flera år. 

Parasport 
Parasport lyftes in i det ordinarie programmet på Stångaspelen. Det är brist på planer för träning i både 
pärk och varpa, i pärk fanns inga tider att tillgå förrän in i juni. 
Gummivarpor är bra för gruppen men bäst att kasta i tunna. 
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Tävlingsverksamheten 2024 för Metall- och Stenvarpa

Ansvarig för tävlingsverksamheten för metall-, sten- och gummivarpa har under året varit Bernt 
Augustsson, som vid behov haft möjlighet att adjungera lämpliga personer för arbetet. 
Huvuduppgiften för tävlingsgruppen innebär utredning och beredning av ärenden till SVF gällande 
tävlingsfrågor och regelverk. Detta innefattar dock inte ansvar för tävlingsarrangemang såsom SM 
och andra tävlingar som SVF tar ansvar för.
På tävlingsgruppens förslag tog förbundsstyrelsen beslut vid höstmötet 2023 att lägga ned utredning-
en om översyn av tillverkning av stenvarpor. Skälet för nedläggningen var att det inte fanns något ge-
nuint drivande intresse från utövarna för ändringar av tävlingsreglerna – gällande såväl tillverkning 
av stenvarpor som andra regler som kan behöva en översyn.
Tävlingsgruppen fick i uppdrag att bevaka området. Tävlingsgruppen har haft dialog med några 
företrädare för kastarna som visat visst intresse att komma in med regeländrings-förslag SVF. Dock 
har inget inkommit och tävlingsgruppen anser därför i paritet med tidigare beslut att initiativet för 
ändringar måste komma från den utövande tävlingsverksamheten för att frågan skall tas upp för ny 
behandlas igen. 
Två motioner inkom till höstmötet 2023 som definierades som regeländringar inom metallvarpan.  
Båda berörde ändrat avstånd för seniorer damer. Ingen av de båda förslagen gick igenom då de 
saknade tillräcklig förankring bland utövarna, vilket varit viktigt vid alla tidigare beslut om regeländ-
ringar gällande avstånd och klasser.
Förbundstyrelsen beslutade vid höstmötet 2023 att frågan behöver utredas vidare innan beslut kan 
tas. Tävlingsgruppen tog på sig att bevaka frågan och vid höstmötet 2024 rapporterade tävlingsgrup-
pen att det under varpasäsongen inte kommit in några intensioner från utövarna att ta upp frågan 
igen.  Tävlingsgruppen bedömning är därför att så länge det inte finns tillräckligt drivande önskemål 
bland damerna för ett kortare avstånd så finns det ingen anledning i nuläget att genomföra en ny 
utredning om kortare avstånd för damer (förra utredningen 2018).  Detta blev också förbundsstyrel-
sens beslut.
Tävlingsgruppen har under året haft diverse dialoger med aktiva utövare och företrädare för klubbar 
avseende frågor rörande några regeländringar och utformning av SM-tävlingar. Ingen av dessa har 
resulterat i någon motion om regeländringar eller har haft en sådan tyngd att det föranlett tävlings-
gruppen att lämna egna förslag till förbundsstyrelsen. 
Tävlingsgrupen har också deltagit i gruppen som svarar för SM-lottningen.
Förslag på tävlingsprogram 2025 har sammanställts av Jan Larsson. Underlag har i huvudsak tagits 
fram av Gotlands Varpaförbund.
// Bernt Augustsson 
20241031 // 
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Domaransvarig metallvarpa.

Domarrapport till årsberättelse
Förändringen med att bara ha finaldomare på ungdomsfinalerna har slagit väl. Finalkastningarna 
har inte tagit längre tid än tidigare. Alkotester är genomförda under årets tävlingar. Inga domarut-
bildningar genomfördes under året. Ett tack till årets huvuddomare samt finaldomare för väl ge-
nomfört arbete.
Domaransvarig Henrik Lavergren

Utveckla ungdomsverksamhet (Göteborgsområdet) 2024

Vi har jobbat med att försöka få ungdomar på fastlandet att få intresse av att lära sig kasta varpa 
och hästskovarpa.
I Göteborg har vi skickat ut inbjudningar om nybörjarträningar i Facebook gruppen Vad händer i 
Göteborg.                           
Vi har hängt upp info lappar om nybörjar träning på Lemmingvallen vid Västra Frölundas klubb-
hus. Vi har varit på plats för nybörjarträningar på Lemmingvallen tisdagar kl.17.00 (Förutom de 
veckor som vi var på SM tävlingar).

Varit i kontakt med RF-SISU vid flera tillfällen hur vi ska få till lite varpa/hästskovarpa i skolorna 
mm. 
Vi har kommit i kontakt med Gärdsåsskolan i Kortedala (Göteborg). Under vecka 43 hade jag 
semester och visade eleverna från årkurs 4 till årskurs 9 varpa och hästskovarpa kastning på deras 
idrottslektioner (12 klasser, ca 250 stycken elever). 
Gärdsåsskolan kommer att ha en stor idrottsdag under våren där vi också ska medverka med varpa 
och hästskovarpa.

 I Gråbo har vi skickat ut inbjudningar på Facebook i en Gråbo grupp, om nybörjarträningar ons-
dagar. Vi har varit på plats för nybörjar träning i Gråbo onsdagar kl. 18.00.  (Förutom de veckor 
som vi var på SM tävlingar).   
Vi har också haft prova på dagar:
Badmintonklubbens styrelse i Gråbo har fått prova på hästskovarpa.
Västra Frölunda har haft prova på dagar med hästskovarpa.
Badmintongubbar har haft prova på varpa vid flera tillfällen.
Postens IF har haft prova på hästskovarpa och varpa vid flera tillfällen.
Visat upp varpa och hästskovarpa på golfklubben i Gråbo vid en stor tävling

Margareta Sasse 
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SLUTORD.

Vi summerar verksamhetsåret 2024 i vår verksamhetsberättelse. Vi lägger vår verksamhet till hand-
lingarna och konstaterar att det varit ett bra och positivt år 2024.
Svenska Varpaförbundets 78:e ordinarie förbundsmöte genomfördes både fysiskt och digitalt via 
teams lördagen den 23 mars 2024 på Nordic Light Hotel, Stockholm.
Patrik Oscarsson, RF/SISU lotsade oss igenom förbundsmötet på ett utomordentligt bra sätt. Patrik 
är alltid väl förberedd och kunnig samt genomför våra förhandlingar med ackuratess. Stort tack till 
Patrik och välkommen åter. Tio ombud fanns föranmälda med rösträtt.

Två nya föreningar har blivit medlemmar i vårt förbund under 2024. Vi hälsar Postens IF och Sudrets 
HC välkomna till vårt förbund.
Vi har nu 49 föreningar godkända av RF. Tyvärr räknas Svenska Varpaförbundet idag som ett mindre 
förbund i RF. Vi måste ha minst 50 föreningar och minst 15 föreningar som redovisar LOK-stöd + 
10 sammankomster per idrottsförening (IF) samt 3000 medlemmar. Målet är att uppnå ekonomisk 
trygghet såsom fullvärdig medlem i Riksidrottsförbundet (RF). Här måste vi alla hjälpa till!

Under 2023 tillsatte styrelsen en arbetsgrupp som skulle träffa alla föreningar anslutna till Svenska 
Varpaförbundet  via teams-möten. Gruppen bestående av varpakonsulent Jan Larsson, förbundsord-
förande Lars Henriksen och ledamot Mikael Nilsson. Arbetsgruppen startade sitt arbete  med för-
eningsbesök den 27 september 2023 och avslutades i april 2024. Vi har haft högt till tak och givande 
diskussioner i frågor som hur mår varpaföreningen/verksamheten, ekonomi/bidrag och återstarts-
stöd, idrott för alla + 65, vuxenstöd, rekrytering, genomgång av förbundets vision 2023-2025, SM-ar-
rangemang i framtiden med mycket mer. Alla föreningar som varit med i projektet tycker att det har 
varit bra, givande och positivt och hoppas på liknade träffar en gång vartannat år. Sammanställning 
Föreningsbesök 2023-2024 är nu klar.

Arbetet med på väg mot Fler aktiva utövare fortsätter. Arbetsgruppen har tittat på andra förbund som 
har jobbat med liknande frågor. 
Gruppen konstaterar att rekryteringsarbetet är viktigt och att prova nya former, ”Hitta produkter som 
lockar” såsom sprintvarpa, handicapsystem, kombinationstävlingar, nya varianter på lagtävlingar. 
m.m.
Samt att vi behöver synas i sociala medier. Viktigt i kommande arbete är att få med våra föreningar i 
projektet.  Arbetet fortsätter och projektplan presenteras på höstmötet i november.

Svenska Varpaförbundet har under verksamhetsåret 2024 haft en bra och lyckad verksamhet som vilar 
på relativt goda ekonomiska grunder, mycket tack vare återstartsstöd /bidrag och vuxenstöd + 65 till 
våra föreningar från RF. Ett uppskattat och bra samarbete med RF och Svenska Spel ”Tillsammans 
med fler i rörelse” med fokus på barn, ungdomar och vuxna och äldre i rörelse. Samt Städa Sverige 
och Sportlotteriet som stödjer varpaidrotten.

Vår egen tidning ”Nabben” kommer till oss fortsättningsvis med fyra nummer per år! Mycket upp-
skattad av många. Vi vill från redaktionen slå ett slag för ”Nabben”. Gör din röst hörd i vår tidning! 
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Vi har under verksamhetsåret klarat av tre lyckade och fantastiska SM-arrangemang! SM i hästsko på 
skidstadion i Mora 19-21/7. Stort tack till Mora HK, Mora kommun, Hästskovarpaförbundet, och övri-
ga för ett bra och väl genomfört arrangemang.
Och stort tack för SM-arrangemangen i Stånga den 26-28/7 och 7-8/9. Ett uppskattat stort tack för 
mycket bra arrangemang till Gotlands Varpaförbund, med ordförande Berne Appelqvist i spetsen och 
samtliga inblandade varpaklubbar såsom, Hablingbo IK, Östergarns IK, IF Varpa, Wisby Bollklubb, 
Garda IK, samt Sudrets HC. 

Svenska Varpaförbundet framför efter ännu ett lyckat och positivt verksamhetsår 2024 ett stort TACK 
för uppskattat bra samarbete till: Sveriges Riksidrottsförbund/SISU Idrottsutbildarna. Städa Sverige. 
Sportlotteriet. Samt press och radio och television. Tidningarnas Telegrambyrå och framförallt Radio 
Gotland med Owe Järlö i spetsen med sitt genuina intresse för vår kära varpaidrott. Samt våra Gotländ-
ska Tidningar.

Avslutningsvis tackar Svenska Varpaförbundet (SVF) alla sina medlemmar, Varpaföreningar, Gotlands 
Varpaförbund, Pärkföreningar, Hästskovarpaföreningar/förbund, Gotländska idrotter, samt våra sam-
arbetspartners och sponsorer för uppskattat och utvecklande samarbete under 2024.

Vi lägger nu verksamhetsåret 2024 bakom oss och blickar fram mot 2025 med tillförsikt. Och vi  hopp-
as på ett år med positiv utveckling  samt med mycket glädje i vårt arbete att göra vår verksamhet ännu 
bättre.

//Svenska Varpaförbundet.
På förbundsstyrelsens vägnar Lars Henriksen/Förbundsordförande. 
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